

Following the latest requirements under Prevention and Control of Disease (Requirements and Directions) (Business and Premises) Regulation (Cap. 599F) and Prevention and Control of Disease (Prohibition on Group Gathering) Regulation (Cap. 599G) from The Government of Hong Kong SAR, some of the wellness facilities and services at MiraSpa including Jacuzzi, Sauna and Steam Bath are temporarily closed and spa service is temporarily suspended until further notice.

為配合《政府《預防及控制疾病（規定及指示）（業務及處所）規例》（第 599F 章）和《預防及控制疾病（禁止羣組聚集）規例》（第 599G 章）下的最新指示，MiraSpa 內之按摩浴池、桑拿、蒸氣浴室及水療服務暫停開放及服務，直至另行通告。

Based on above regulations, the number of guests using the swimming pool is limited to 30% of designed capacity, thus, the Hotel has implemented below measures and special reservation arrangement.

而游泳池亦根據上述的指示，將限制不得超過可容納人數的 30% ，因此酒店現正實施以下特別使用預約安排：

- Hotel guests can make the reservation two days before the check-in date.  
酒店住客可於入住前的 2 日內預約
- Please provide booking name, check-in date and contact details for reservation.  
預約時須提交以下資料：訂房預約姓名，入住日期及聯絡電話
- Reservation will be on a first-come, first-served basis. Reservation will not be accepted once the quota for a session is full.  
預約將以先到先得之形式安排，如個別節數的名額已滿，將不再接受預約
- Each room can only reserve one session per day (each reservation is limited to 4 guests for the same session, including the check-in guest).  
每個房間只限於同日內預約一節游泳時段（每次預約均以同一時段、4 人同行為上限，包括登記入住之客人
- Reservations will be held for 15 minutes for your selected session after which it will be released to waiting guests

預約僅適用於所選到訪時段開始後 15 分鐘，並於 15 分鐘後讓予其他等待客人

- In case of any dispute, the hotel reserves the right of final decision.
- 如有任何爭議，酒店將保留最終決定權

Sessions 節數	Session One 第一節	Session Two 第二節	Session Three 第三節	Session Four 第四節	Session Five 第五節
Duration 時間	<u>06:30am –</u> <u>07:30am</u>	<u>07:45am –</u> <u>08:45am</u>	<u>09:00am –</u> <u>10:00am</u>	<u>10:15am –</u> <u>11:15am</u>	<u>11:30am –</u> <u>12:30pm</u>
Sessions 節數	Session Six 第六節	Session Seven 第七節	Session Eight 第八節	Session Nine 第九節	Session Ten 第十節
Duration 時間	<u>12:45pm –</u> <u>1:45pm</u>	<u>2:00pm –</u> <u>3:00pm</u>	<u>3:15pm –</u> <u>4:15pm</u>	<u>4:30pm –</u> <u>5:30pm</u>	<u>5:45pm –</u> <u>6:45pm</u>
Sessions 節數	Session Six 第六節	Session Seven 第七節	Session Eight 第八節		
Duration 時間	<u>7:00pm –</u> <u>8:00pm</u>	<u>8:15pm –</u> <u>9:15pm</u>	<u>9:30pm –</u> <u>11:00pm</u>		

- Cleaning and disinfection at the swimming pool area will be arranged between each session.  
每節開放時間之間會安排清潔及消毒場地
- All guests are advised to avoid gatherings.  
建議客人避免聚會
- The Hotel reserves the right to deny admission and use of MiraSpa and the swimming pool if the guest: (1) experiences symptoms such as fever, diarrhea or upper respiratory tract infection; (2) is wearing an electronic /monitoring wristband; (3) refuses to scan the "LeaveHomeSafe" QR code or register details.  
本酒店有權拒絕以下人士進有及使用 MiraSpa 及泳池設施: (1)出現發燒，肚瀉或上呼吸道感染症狀(2)佩帶電子手環/監察手帶 (3)未有掃描『安心出行』二維碼或登記房客資料

For reservation or further enquiry, please email to [miraspa@themirahotel.com](mailto:miraspa@themirahotel.com) or call 2315 5500.

如預約或其他查詢，可電郵至 [miraspa@themirahotel.com](mailto:miraspa@themirahotel.com) 或致電 2315 5500 查詢。